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Zápis z 23. zasedání Akademického senátu 

konaného 26. 2. 2020 od 15.15 hodin v zasedací místnosti děkanátu FaF UK 

Přítomni: dr. Bárta Pavel, doc. Červený Lukáš, dr. Hošťálková Anna, Jan Tomáš, Bc. Keresteš 
Ondřej, Mgr. Kostelanský Filip, doc. Krátký Martin, doc. Kučera Radim, dr. Kudláčková Zděnka,  
Kunrt Josef, dr. Macháček Miloslav, doc. Malý Josef, Mgr. Matouš Petr, Mišík Jakub, Reguli 
Adam, doc. Šatínský Dalibor, dr. Šnejdrová Eva, Vlachová Kristýna, Voříšková Eliška 
 
Vedení fakulty: prof. Šimůnek Tomáš, prof. Doležal Martin, prof. Nachtigal Petr, doc. Roh 
Jaroslav, prof. Solich Petr, Ing. Vlčková Lenka 
 
Sekretářka Akademického senátu: Zdanovcová Renáta 
 
Hosté: Ing. Klik Stanislav, Mgr. Matějka Lukáš, Ing. Mikešová Veronika, doc. Trejtnar František 
 
Omluveni: dr. Babica Jan, doc. Siatka Tomáš, Mgr. Szakošová Iveta, prof. Štaud František 
 
 
 
 
Navržený program: 
 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
4. Informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK 
5. Seznámení se stavem přípravy projektu MEPHARED 2 s důrazem na jeho financování 
6. Projednání Návrhu Volebního řádu Akademického senátu Farmaceutické fakulty 

v Hradci Králové 
7. Projednání Návrhu změny Statutu Farmaceutické fakulty v Hradci Králové 
8. Různé 

 
 
 
 



 

 

1. Zahájení 

 
23. zasedání AS FaF UK zahájila předsedkyně AS FaF UK PhDr. Zděnka. Kudláčková, Ph.D. 
krátce po 15. hodině. V úvodu zasedání přivítala vedení fakulty, které seznámila s nově 
zvoleným předsednictvem AS FaF UK. Na funkční období od 26. 2. 2020 – 31. 1. 2021 senátoři 
zvolili předsednictvo AS FaF UK v tomto složení: 

předsedkyně AS FaF UK – PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. 
místopředseda AS FaF UK za AP – doc. PharmDr. Radim Kučera, Ph.D. 
místopředsedkyně AS FaF UK za studentský sbor – Eliška Voříšková 

 
Následně předsedkyně senátu přivítala pozvané hosty. Akademický senát byl 
usnášeníschopný ve všech projednávaných bodech programu. Skrutátory byli určeni a tichým 
souhlasem schváleni Josef Kunrt a Adam Reguli. Průběh zasedání senátu zapsala sekretářka 
AS FaF UK Renáta Zdanovcová. 
 
 
2. Schválení programu 

 
Předsedkyně senátu dr. Kudláčková představila senátorům návrh na úpravu navrženého  
programu 23. zasedání AS FaF UK. Navržená úprava programu se týkala sloučení  
bodu 6. Projednání Návrhu Volebního řádu Akademického senátu Farmaceutické fakulty 
v Hradci Králové a bodu 7. Projednání Návrhu změny Statutu Farmaceutické fakulty v Hradci 
Králové. 
 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
4. Informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK 
5. Seznámení se stavem přípravy projektu MEPHARED 2 s důrazem na jeho financování 
6. Projednání Vnitřních předpisů FaF UK 
7. Různé 

 
Ze strany senátorů nebyly proti této změně programu vzneseny námitky, proto předsedkyně 
vyzvala senátory k hlasování. 
Hlasování: 17-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil upravený program 23. zasedání AS FaF UK. 
 
 
3. Vystoupení vedení FaF UK 

 
prof. Šimůnek /děkan fakulty/: 
Na začátku svého vystoupení děkan fakulty popřál jménem svým i kolegů z kolegia nově 
zvolenému předsednictvu AS FaF UK mnoho úspěchů a sil do další práce a těší se  
na vzájemnou spolupráci. 

• MEPHARED 2 (M2) – Velký evropský projekt: 

S informacemi ohledně projektu M2 budou senátoři podrobně seznámeni  

v bodě 5 Seznámení se stavem přípravy projektu MEPHARED 2 s důrazem  

na jeho financování. 



 

 

V současné době probíhají jednání s Magistrátem města Hradce Králové, Krajským 
úřadem a Ředitelstvím silnic a dálnic ohledně plánované výstavby křižovatky Mileta, 
řeší se dokumentace. 

• Probíhají jednání s ředitelem kolejí a menz o budoucí možnosti stravování v budově 
kampusu. 

 
prof. Nachtigal: 

Studijní záležitosti /ZBIO, studium v angličtině, zahraniční výuka/ 
Zahraniční výuka: 

• Termíny konání přijímacích zkoušek pro uchazeče o studium v anglickém jazyce: 
přijímací zkoušky ke studiu v Hradci Králové – 7. dubna 2020 
přijímací zkoušky ke studiu v Istanbulu – 30. dubna 2020 

přijímací zkoušky ke studiu v Soulu – 18. května 2020 

• Koronavirus COVID-19 – průběh výuky studentů na detašovaném pracovišti na Krétě 
– v současné době není důvod k zrušení výuky na Krétě, vyčká se na vývoj epidemie 
koronaviru v Řecku, potažmo v dané oblasti, budeme se řídit příslušnými nařízeními  
a dle situace bude výuka na Krétě přizpůsobena nebo pozastavena. 

• SZZK v magisterském studijním programu, v bakalářském studijním programu ZBIO  
a v navazujícím studijním programu ZBIO se konají 8. 6. 2020 – 12. 6. 2020. 

• Zasedání Disciplinární komise /předseda komise prof. Nachtigal/ – vydán závěr komise 
k disciplinárnímu přestupku studentky 1. úseku studia magisterského programu 
Farmacie. 

 
Dotaz dr. Kudláčkové ohledně udělení stipendií za vynikající studijní výsledky dosažené  
v ak. roce 2018/2019. 
prof. Šimůnek: 25. 2. 2020 proběhlo v zasedací místnosti děkanátu setkání vedení fakulty  
se studenty, kteří dosáhli v akademickém roce 2018/2019 vynikajících studijních výsledků 
(prospěch 1,00), se studenty, kteří dosáhli vynikajících sportovních výsledků v roce 2019 a byli 
komisí doporučeni na udělení stipendia a se studenty, kteří získali mimořádné stipendium 
v případech zvláštního zřetele hodných za rok 2019. 
Doc. Červený položil prof. Nachtigalovi dotaz, jakým způsobem bude při zhoršení šíření 
epidemie koronaviru na Krétě řešen režim našich pracovníků? 

prof. Nachtigal: Výuka zahraničních studentů na Krétě by se musela rychle řešit, v současné 
době nedokáže odhadnout jak, výjezd našich AP by byl pozastaven. 
 
doc. Roh: 

Vědecká činnost, doktorské studium, transfer technologií 

• Program Progres Q42 – 20. 3. 2020 proběhne schůze Rady Progres Q42, na které 
budou projednány žádosti o příspěvek z fondu děkana, plánované investice  
a rozpočet, návrhy na příspěvky z fondu děkana za všechny katedry a skupiny nutno 
podat do 13. 3. 2020. 

• Podány zprávy, jak pro vnitřní, tak i univerzitní hodnocení. 

• Projekt PRIMUS – fakulta odeslala průběžnou zprávu projektu za rok 2019 (hlavní 
řešitelka doc. Matoušková). 

 
prof. Doležal: 

Vnější a mezinárodní vztahy fakulty 

• Umístění nového banneru s novým logem fakulty na jižní budově Farmaceutické 
fakulty, realizace naplánována na konec března 2020. 



 

 

• 18. 3. 2020 návštěva doc. Bendové z Přírodovědecké fakulty na naší fakultě, téma 
přednášky Elektronický smog. 

• Aktuální téma koronaviru COVID-19 – informace z KHS průběžně aktualizovány  
na intranetu FaF UK, dle vyvíjející se situace budeme jednat a informovat zaměstnance 
a studenty o krocích, v současné době nelze predikovat, jak rychle se bude epidemie 
koronaviru šířit. 

 

prof. Solich: 
 Vnitřní záležitosti, evropské projekty a strategický rozvoj fakulty 

• EFSA-CDN-OP VVV – 6. 2. 2020 předán do užívání NMR Spektrometr 600 MHz,  
17. 3. 2020 proběhne slavnostní zahájení provozu. 

• ERDF OP VVV – probíhají schůzky s vedoucími kateder ohledně požadavků  
na nákup přístrojového vybavení. 

• InoMed  ITI  OP VVV – podání zprávy o realizaci za monitorovací období 1. 8. 2019  
až 31. 1. 2020. 

• Plánovaná kompletní rekonstrukce prostor posluchárny C proběhne v letních 
měsících. V současné době probíhají přípravné fáze, následně bude vypsáno řádné 
výběrové řízení. 

 
Dotaz: 
Dr. Šnejdrová položila dotaz, zda v rámci rekonstrukce posluchárny C dojde i k odstranění 
starého znaku fakulty? 

prof. Solich, Ing. Vlčková: Kompletní rekonstrukce posluchárny C bude většího rozsahu, včetně 
elektrických rozvodů, výměny podlahové krytiny a sedadel. Stará podoba znaku fakulty bude 
z prostoru posluchárny odstraněna. 
 
Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 

Ekonomické, provozní a správní záležitosti 

• Hospodářský výsledek fakulty za rok 2019 je se ziskem 656 000 Kč. 

• Evidence pracovní doby (EPD) – nebyly zjištěny nedostatky vážnějšího charakteru, 
kontrola EPD byla provedena kompetentními pracovníky Správního oddělení a PAM. 

• Stravenkové karty Edenred – proces zavedení elektronických karet proběhl bez 
problémů, provedeny první srážky ze mzdy zaměstnanců, došlo k prvnímu nabití 
elektronické karty. 

 
Sdělené informace od zástupců vedení fakulty jsou aktuální ke dni konání 23. zasedání  
AS FaF UK. 
 
Předsedkyně senátu dr. Kudláčková poděkovala vedení fakulty za sdělení důležitých 
informací. Zároveň vedení fakulty informovala o konání zasedání u kulatého stolu. Termín 
konání byl určen a schválen na 11. 3. 2020 od 14 hodin v zasedací místnosti děkanátu. Dále 
bylo vedení fakulty informováno o zvolených kontaktních osobách v otázkách řešení 
propagace Farmaceutické fakulty – doc. Lukáš Červený a Jakub Mišík. 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 
 
 
 



 

 

4. Informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK 

 
Nejdůležitější informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK senátorům předal zástupce 
akademické obce za FaF UK Tomáš Jan /předseda Petiční komise AS UK, člen Studijní komise 
AS UK a Ekonomické komise AS UK/: 
AS UK se sešel od konání zasedání AS FaF UK dvakrát; na 1. zasedání senátu se řešily otázky 
převážně ekonomického rázu; Fond mimořádného příspěvku Mikuláš – našlo se řešení,  
že ze všech mimořádných příspěvků na vědu a vzdělávací činnost se povinně dá 50 % do fondu  
a zbylých 50 % se rozdělí na jednotlivé fakulty. 
2. zasedání AS UK – 1/3 složení AS UK se obnovila ve volbách, předsednictvo senátu zůstalo  
v původním složení, doplnila ho pouze MUDr. Malečková: 
 
Složení nového předsednictva AS UK: 
 prof. Ing. F. Zahálka, Ph.D. (FTVS) – předseda  

Mgr. et Mgr. D. Hurný (PřF) – místopředseda 

JUDr. Ing. J. Staša, CSc. (PF) – člen předsednictva 

doc. PhDr. T. Nigrin, Ph.D. (FSV) – člen předsednictva 

prof. MUDr. Z. Moťovská, Ph.D. (3. LF) – členka předsednictva 

MUDr. A. Malečková (LFP) – členka předsednictva 

 
Nejdůležitější informace ze zasedání Rady vysokých škol (RVŠ): 
doc. PharmDr. F. Trejtnar, CSc. /zástupce akademické obce v AS UK, člen Ekonomické komise 
AS UK, zástupce za FaF UK v Radě vysokých škol/: 

• Rada vysokých škol (RVŠ) – 20. 2. 2020 proběhlo 7. zasedání Sněmu RVŠ. 

• RVŠ slaví 30. výročí založení – výzva ke sběru podnětů k uspořádání důstojných oslav. 

• Novela zákona o vysokých školách – RVŠ vzala na vědomí vypořádání připomínek, 
které obdržela. 

• Vystoupení náměstka MŠMT pro řízení sekce VŠ, vědy a výzkumu PhDr. Dolečka, který 
informoval o rozpočtu pro vysoké školy na rok 2020+ a přípravě dlouhodobého 
strategického záměru MŠMT pro VŠ pro období 2021. 

• Ekonomické informace – představení vývoje rozpočtu VŠ od roku 2009 do roku 2020, 
dochází k navýšení o 4,9 %. 

 
Informace z volby předsedů do komisí AS UK přednesla místopředsedkyně AS FaF UK Eliška 
Voříšková /členka Legislativní, Petiční a Studijní komise AS UK/: 

Ekonomická komise AS UK – doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D. (FSV) 
zástupci FaF UK –  doc. PharmDr. František Trejtnar, CSc., 

Tomáš Jan 
Ediční komise AS UK – Bc. et Bc. Filip Hruša (FTVS) 
Legislativní komise AS UK – JUDr. Ing. Josef Staša, CSc. (PF) 
zástupci FaF UK – Eliška Voříšková 

Sociální komise AS UK – Michael Glogr (PF) 
Studijní komise AS UK – JUDr. Michal Říha (PF) 
zástupci FaF UK – Eliška Voříšková, Tomáš Jan 

Petiční komise AS UK – Tomáš Jan (FaF) 
zástupci FaF UK – Eliška Voříšková, Tomáš Jan 
Komise pro informační technologie – Bc. Andrej Farkaš (MFF) 

 
Místopředsedkyně Eliška Voříšková popřála Tomáši Janovi ke zvolení do funkce předsedy 



 

 

Petiční komise AS UK mnoho pracovních úspěchů. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK, komisí AS UK a Rady vysokých 
škol. 
 
 
5. Seznámení se stavem přípravy projektu MEPHARED 2 s důrazem na jeho financování 

 
Na základě žádosti AS FaF UK předkládá děkan fakulty prof. Šimůnek informace o průběhu  
a stavu přípravy projektu MEPHARED s důrazem na ekonomické milníky. Návrh zpracovala  
a s přehledně zpracovanými údaji a daty vystoupila Ing. Mikešová, MBA.  
Na písemné dotazy vzešlé z korespondenčního projednávání dokumentu členů Ekonomické 
komise AS FaF UK /předsedkyně EK AS FaF UK dr. Šnejdrová/ odpovídal prof. Šimůnek  
a Ing. Mikešová. 
Dotazy se týkaly finanční rozvahy odbočovacího pruhu z ul. Zborovská do podzemních garáží 
kampusu; poskytnutí finanční dotace ve výši 100 mil. Kč na přípravu projektu z MŠMT, 
pravděpodobnost získání dotace, popřípadě důsledek nezískání dotace; otázka míry 
kofinancování a zatížení rozpočtů zúčastněných fakult (FaF a LF). 
 
Dotazy Ekonomické komise AS FaF UK v plném znění budou uloženy do archivu AS FaF UK  
do složky Mephared 2. 
Předsedkyně senátu vyzvala senátory k hlasování o usnesení. 
Hlasování: 17-0-0 
Závěr: AS FaF UK projednal zprávu o postupu na projektu MEPHARED 2 včetně jeho finanční 
části. Vzhledem k tomu, že doposud nedošlo k posunu v získání 100 mil. Kč dotace 
z prostředků MŠMT ke krytí výdajů na přípravu projektu a hrozí enormní zatížení rozpočtů 
obou zúčastněných fakult, vyzývá AS FaF UK děkana prof. PharmDr. Tomáše Šimůnka, Ph.D., 
k jednání o převedení půjčky UK ve výši 40 mil. Kč na nenávratný finanční příspěvek.  
AS FaF UK zároveň žádá děkana o urychlené projednání podmínek spolufinancování  
UK v rámci kofinancování projektu MEPHARED 2 s přihlédnutím ke způsobu financování  
1. etapy projektu. AS FaF UK žádá děkana o informování o průběhu a výsledku jednání. 
Předsedkyně Ekonomické komise AS FaF UK dr. Šnejdrová požádala Ing. Mikešovou  
o poskytnutí přednesené prezentace senátorům.  
 
Před projednáním 6. bodu programu předsedkyně AS FaF UK dr. Kudláčková vyhlásila krátkou 
přestávku. 
 
 
6. Projednání Vnitřních předpisů FaF UK 
 
Senátoři obdrželi s dostatečným předstihem dokumenty (návrhy) k projednání na zasedání  
AS FaF UK. Předsedkyně požádala senátory o prostudování a zaslání podnětů a připomínek  
do pátku 21. 2. 2020.  

– Návrh změny Statutu Farmaceutické fakulty v Hradci Králové. 

– Návrh Volebního řádu Akademického senátu Farmaceutické fakulty v Hradci Králové. 

Senátoři obdrželi v rámci připomínkovacího období následující návrhy, které byly z hlediska 
legitimnosti nejprve projednány v Legislativní komisi AS FaF UK /Mgr. Matouš, předseda 
Legislativní komise AS FaF UK/, která vzala dokumenty za přípustné. 

– 01 Dotazy a připomínky k Volebnímu řádu AS FaF UK v Hradci Králové. 



 

 

– 02 Pozměňovací návrh ke změně Volebního řádu AS FaF UK v Hradci Králové. 

– 03 Pozměňovací návrh 2 ke změně Volebního řádu AS FaF UK v Hradci Králové. 

– 04 Pozměňovací návrh ke změně Statutu FaF v Hradci Králové. 

 

– 02 Pozměňovací návrh k návrhu Volebního řádu AS FaF UK v Hradci Králové –  
navrhovatel Mgr. Petr Matouš.  
Odůvodnění: Vzhledem k převládajícímu názoru členů AS je navrhováno změnit počet 
členů AS v komoře akademických pracovníků.  

– 03 Pozměňovací návrh k návrhu Volebního řádu AS FaF UK v Hradci Králové – 
navrhovatelé Mgr. Filip Kostelanský a Mgr. Petr Matouš. 
Odůvodnění: Mgr. Filip Kostelanský a Mgr. Petr Matouš navrhují jednokolovou volbu 
pro skupinu PGS studentů z důvodů náročnosti časové i administrativní dvoukolové 
volby, a to jak pro studenty PGS, tak i pro volební komise. Do 2. kola by postoupilo  
6 kandidátů, 3 senátoři a 3 náhradníci, což lze uskutečnit se stejným výstupem pomocí 
volby jednokolové. 

– 04 Pozměňovací návrh k 2. změně Statutu Farmaceutické fakulty v Hradci Králové – 
navrhovatel Mgr. Petr Matouš. 
Odůvodnění: V návaznosti na pozměňovací návrh k novému VŘ je nutné upravit  
i návrh změny Statutu FaF UK. 
 

V případě návrhu změny Statutu, předloženým děkanem, byly Ing. Klikem  
a Mgr. Matějkou provedeny úpravy technického rázu, které se považují za úpravy 
předložených dokumentů předkladatelem. Takto změněné předložené předpisy jsou 
považovány za hlasovatelné. 
Stanoviska předkladatele: Děkan fakulty prof. Šimůnek se neztotožňuje  
s Pozměňovacím návrhem na změnu počtu členů Akademického senátu, který považuje  
za nový návrh předpisu. Dotazuje se, proč je navrženo snížení počtu akademických pracovníků 
(komora akademických pracovníků) na 13 a počet studentů (studentská komora senátu) 
zůstává v PN nezměněn – 10. K pozměňovacímu návrhu k postupu volby doktorandů vyjadřuje 
neutrální stanovisko, obě varianty, jak jednokolová i dvoukolová volba, mají své kladné  
i záporné stránky. 
 
Diskuze: 
Následně se k návrhům a dokumentům rozvinula věcná diskuze, do které se zapojili 
místopředseda senátu doc. Kučera, doc. Krátký, dr. Šnejdrová, dr. Hošťálková, doc. Roh, 
místopředsedkyně senátu Eliška Voříšková a další senátoři. Diskutovány byly 
výhody/nevýhody navrhovaného počtu senátorů; Mgr. Matouš se pokusil zodpovědět dotaz 
pana děkana ohledně navrhovaných změn počtu senátorů (resp. z jakého důvodu nebylo 
navrženo snížení počtu studentských senátorů): 1. V návrhu předkladatele došlo k nárůstu 
počtu členů PGS, při navrhování PN bylo toto respektováno; 2. počet členů studentských 
senátorů je adekvátní vzhledem k aktivitě a dalším činnostem studentských senátorů 
(dřívějších i současných); 3. Byl zachován výsledný lichý počet senátorů, který zajišťuje vyšší 
validitu a u kterého nedochází k umělému zvyšování kvalifikované většiny (při navržení 
poměru např. 13:9 tomu tak není); 4. procentuální zastoupení studentů v AS se v jednotlivých 
návrzích liší v řádu jednotek procent (současný stav 13:9 (41 %), poměr 15:10 (40 %), poměr 
13:10 (43,5 %), poměr 11:8 (42 %). 
 
Vzhledem k povaze věci bylo procedurálně rozhodnuto hlasovat v tomto pořadí:  

– Pozměňovací návrh ke Změně Statutu FaF. 



 

 

– Změna Statutu FaF. 
– A dále dle výsledku předchozích hlasování o Pozměňovacích návrzích Volebního řádu 

AS FaF UK a Návrhu Volebního řádu AS FaF UK. 
 

Předsedkyně senátu dr. Kudláčková navrhla hlasovat o předložených vnitřních předpisech  
v tajné volbě. Ze strany senátorů k tomuto kroku nebyly vzneseny námitky, proto vyzvala 
senátory k hlasování o konání tajné volby. 
Hlasování: 13-0-4 
Závěr: AS FaF UK se usnesl, že následující hlasování o předložených vnitřních předpisech bude 
AS FaF UK budou tajná. 
 
Návrh komise pro tajné hlasování: doc. PharmDr. Lukáš Červený, Ph.D. 
     RNDr. Miloslav Macháček, Ph.D. 
     Mgr. Filip Kostelanský 
 
Jmenovaní s nominací souhlasili. Senátoři byli vyzváni k hlasování o schválení složení volební 
komise pro tajnou volbu. 
Hlasování: 14-0-3 
Závěr: AS FaF UK určil členy komise pro tajné hlasování doc. PharmDr. Lukáše Červeného, 
Ph.D., Mgr. Filipa Kostelanského a RNDr. Miloslava Macháčka, Ph.D. 
 
Komise pro tajné hlasování si ze svého středu zvolila předsedu doc. PharmDr. Lukáše 
Červeného, Ph.D. 
 
Hlasování o Pozměňovacím návrhu změny Statutu FaF UK předloženým Mgr. Matoušem: 
 
Výsledek tajného hlasování:  vydáno 16 hlasovacích lístků 

odevzdáno 16 hlasovacích lístků 
     z toho 16 platných hlasovacích lístků 
Hlasování: 8-5-3 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK neschválil Pozměňovací návrh změny Statutu FaF UK předložený  
Mgr. Petrem Matoušem. 
 
Hlasování o návrhu předloženém děkanem fakulty prof. Šimůnkem: 
 
Složení komise pro tajné hlasování: doc. PharmDr. Lukáš Červený, Ph.D. 
     RNDr. Miloslav Macháček, Ph.D. 
     Mgr. Filip Kostelanský 
 
Výsledek tajného hlasování:  vydáno 16 hlasovacích lístků 

odevzdáno 16 hlasovacích lístků 
     z toho 16 platných hlasovacích lístků 
 
Hlasování: 5-6-5 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK neschválil Změnu Statutu FaF UK v Hradci Králové. 
 
Vzhledem k neschválení Změny Statutu FaF UK bylo předkladatelem prof. Šimůnkem 
projednávání Návrhu Volebního řádu AS FaF UK staženo z jednání.  
 



 

 

7. Různé 
 
Termín následujícího zasedání AS FaF UK byl určen na 25. 3. 2020 od 14.00 hodin v zasedací 
místnosti děkanátu. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 
 
 
23. zasedání AS FaF UK bylo předsedkyní senátu dr. Kudláčkovou ukončeno v 17.45 hodin. 
 
 
 
Zapsala: Renáta Zdanovcová 

 

 

 

Ověřili : PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. 
 
doc. PharmDr. Radim Kučera, Ph.D. 

 
 
 
V Hradci Králové 12. března 2020. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 23. zasedání AS FaF UK dne 26. února 2020 
 
Usnesení 23-1: AS FaF UK schválil upravený program 23. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 23-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 23-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK, komisí AS UK  
a Rady vysokých škol. 

Usnesení 23-4: AS FaF UK projednal zprávu o postupu na projektu MEPHARED 2 včetně 
jeho finanční části. Vzhledem k tomu, že doposud nedošlo k posunu 
v získání 100 mil. Kč dotace z prostředků MŠMT ke krytí výdajů  
na přípravu projektu a hrozí enormní zatížení rozpočtů obou 
zúčastněných fakult, vyzývá AS FaF UK děkana prof. PharmDr. Tomáše 
Šimůnka, Ph.D., k jednání o převedení půjčky UK ve výši 40 mil. Kč  
na nenávratný finanční příspěvek. AS FaF UK zároveň žádá děkana  
o urychlené projednání podmínek spolufinancování UK v rámci 
kofinancování projektu MEPHARED 2 s přihlédnutím ke způsobu 
financování 1. etapy projektu. AS FaF UK žádá děkana o informování  
o průběhu a výsledku jednání. 

Usnesení 23-5: AS FaF UK se usnesl, že následující hlasování o předložených vnitřních 

předpisech bude AS FaF UK budou tajná. 

Usnesení 23-6: AS FaF UK určil členy komise pro tajné hlasování – doc. PharmDr. Lukáše 

Červeného, Ph.D., Mgr. Filipa Kostelanského, RNDr. Miloslava 

Macháčka, Ph.D. 

Usnesení 23-7: AS FaF UK neschválil Pozměňovací návrh změny Statutu FaF UK 

předložený Mgr. Petrem Matoušem. 

Usnesení 23-8: AS FaF UK neschválil změnu Statutu FaF UK. 

Usnesení 23-9: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 
 

 


